
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå  

INTERPELLATION TILL KULTURNÄMNDENS ORDFÖRANDE  

 
I vårt växande Skellefteå bör vi vissa oss från vår bästa sida. Idag finns mycket nedplockad konst som ligger 
och dammar på olika ställen. Ställen som inte alltid är hälsosamma för konstverken. 
 
Vi bör tänka på hållbarhet. I stället för att gömma vår inköpta konst, bör den få komma fram, så alla kan ta 
del av den. T. ex. Lilla huset av Lenny Clarhäll, som stod i stadsparken och som har försvunnit därifrån. Alla 
fina konstverk vid Nordanå kunde vi ta del av innan alla träd och buskar tog över.  
 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA KULTURNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE: 

 

1. Varför gömmer vi vår konst?   
2. Är inte nu dags att inventera konsten och bereda ny plats för många av konstverken? 
3. Vilka planer finns kring vårt bortglömda konstskatt?  

 
 

Christina Soldan (L) 
Gruppledare Liberalerna Skellefteå 
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